
Protokół Nr XII/2019
z XII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 30 maja 2019 roku

w sali Urzędu Miejskiego Stary Rynek 1.

Sesja rozpoczęła się o godzinie 12.00, a zakończyła o 19.45.

Ustawowa liczba Radnych - 21
Obecnych na Sesji              - 21

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad XII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.

3. Przyjęcie protokołu z X i XI Sesji Rady Miejskiej.

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta.

5. Sprawozdanie z realizacji  Strategii  Rozwoju Miasta Łowicza na lata 2015-2023 za 2018
rok. 

6. Przedstawienie raportu o stanie Gminy Miasto Łowicza za 2018 rok.

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gmi-
ny Miasto Łowicz na lata 2019-2032.

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2019 rok.

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych Komendzie
Powiatowej policji w Łowiczu.

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/63/2019 Rady Miejskiej
w Łowiczu z dnia 28 marca 2019 roku w sprawie przyjęcia trybu powoływania członków
oraz sposobu organizacji i trybu działania Miejskiej rady Działalności Pożytku Publiczne-
go w  Łowiczu.

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustaleni planu sieci i określenia granic obwodów
publicznych szkół podstawowych mających siedzibę na obszarze Gminy Miasta Łowicza.

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1
im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w roku szkolnym 2019/2020 z tygodniowego obowiąz-
kowego wymiaru godzin.

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Wicedyrektora szkoły Podstawowej
nr 1 im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w roku szkolnym 2019/2020 z tygodniowego obo-
wiązkowego wymiaru godzin.

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2
im. Adama Mickiewicza w Łowiczu w roku szkolnym 2019/2020 z tygodniowego obowiąz-
kowego wymiaru godzin.

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4
im. Marii Konopnickiej w Łowiczu w roku szkolnym 2019/2020 z tygodniowego obowiąz-
kowego wymiaru godzin.

1



16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 7
im. Jana Pawła II z Oddziałami Integracyjnymi w Łowiczu w roku szkolnym 2019/2020
z tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin.

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Przedszkola nr 2 w Łowi-
czu od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydak-
tycznych, wychowawczych i opiekuńczych.

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Przedszkola nr 1 w Łowiczu ul.
Ułańska 1.

19. Rozpatrzenie  projektu uchwały  w sprawie  zmiany nazwy Przedszkola  nr  2  w Łowiczu
ul. Starzyńskiego 5a.

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Przedszkola nr 3 w Łowiczu ul. 3
Maja 4.

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Przedszkola nr 4 w Łowiczu ul.
Gen. Władysława Sikorskiego 2.

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Przedszkola nr 5 w Łowiczu ul.
Józefa Chełmońskiego 4.

23. Rozpatrzenie  projektu uchwały  w sprawie  zmiany nazwy Przedszkola  nr  7  w Łowiczu
ul. Wiosenna 2.

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Przedszkola Integracyjnego nr 10
w Łowiczu ul. Księżacka 26.

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Ro-
dziny dla Miasta Łowicza na lata 2019-2021.

26. Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie zaliczenia  drogi  do kategorii  dróg gminnych
Gminy Miasto Łowicz.

27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy
dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat z tą samą stroną, której przed-
miotem jest ta sama nieruchomość znajdująca się w zasobach Gminy Miasta Łowicza.

28. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie miedzy Sesjami.

29. Interpelacje, zapytania sprawy różne.

30. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.

31. Zakończenie obrad  VII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad. 1

Otwarcia  obrad  XII  Sesji  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  dokonał  Przewodniczący  Rady  Henryk
Zasępa.
Powitał Radnych oraz zaproszonych gości:  Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego,
Zastępcę  Burmistrza  Miasta  Pana Bogusława  Bończaka  oraz  Zastępcę  Burmistrza  Miasta  Pana
Mariusza  Siewierę.  Powitał  Przewodniczących  Zarządu Osiedli,  Sekretarza  Miasta  Panią  Marię
Więckowską, Skarbnika Miasta Pana Arkadiusza Podsędka, Naczelników Wydziału, Dyrektorów
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jednostek organizacyjnych miasta, Radcę Prawnego Panią Katarzynę Kranik-Saleh, pracowników
Urzędu Miejskiego, przedstawicieli mediów.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że w sesji uczestniczy 21 radnych co
stanowi kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad. 2

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Henryk Zasępa  stwierdził,  że  proponowany porządek  obrad
XII Sesji wraz z projektami uchwał został wysłany wszystkim zaproszonym Radnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono porzą-
dek został przyjęty bez zmian. 

Ad. 3

Protokół z X oraz XI Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, proto-
kół z X oraz XI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu został przyjęty bez zmian. 

Ad. 4

Informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta –  przedstawił
Pan Mariusz Boczek Naczelnik Wydziału Prewencji.

 (stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział: Radna Zofia Kroc, Radny Robert Wójcik, Radny Michał Trzoska, Rad-
ny Paweł Pięta, Radny Krzysztof Olko, Radny Jakub Wolski, Burmistrz Krzysztof Jan Kalisiński,
Zastępca Burmistrza Bogusław Bończak, Radny Jacek Wiśniewski, Radna Wiesława Gębura, Rad-
ny Dariusz Dzik oraz Radny Grzegorz Durka.
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Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Tade-
usz Żaczek. 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Zofia Wielembo-
rek.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska przyjęła informację
o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta.

Ad. 5

Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Miasta Łowicza na lata 2015-2023 za 2018 rok –
przedstawiła Pani Katarzyna Słoma Inspektor z Wydziału Organizacyjnego.

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Radny Michał Trzoska, Burmistrz Krzysztof Jan
Kaliński oraz Radny Lech Aniszewski. 

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.

Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Leszek
Plichta.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Tade-
usz Żaczek. 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Zofia Wielembo-
rek.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  Rada  Miejska  przyjęła
sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Miasta Łowicza na lata 2015-2023 za 2018 rok.

Ad. 6 

Raport o stanie Gminy Miasto Łowicza za 2018 rok – przedstawił Pan Krzysztof Jan Kaliński
Burmistrz Miasta.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że zgodnie z zapisem Burmistrz
do  dnia  31  maja  przedstawia  Radzie  Gminy  Raport  o  stanie  gminy.  Natomiast  na  sesji
absolutoryjnej w czerwcu zostanie przeprowadzona debata nad tym raportem. W debacie wezmą
udział mieszkańcy Łowicza. Do dnia 29 maja 2019 r. zgłosiło się 16 mieszkańców z wymaganymi
listami poparcia. 
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Przewodniczący Radny Henryk Zasępa zarządził przerwę w obradach od godz. 15.00 do godz.
15.45.

Po przerwie. 

Ad. 7

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Miasto Łowicz na lata 2019-2032 -  przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta.

(stanowi załącznik)

W dyskusji nad projektem uchwał głos zabrał: Radny Robert Wójcik. 

Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów  przedstawiła  Przewodnicząca  Komisji  Radna  Zofia
Wielemborek.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy
Miasto Łowicz na lata 2019-2032.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”..

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”..

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”..

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

5



17. Radny Jacek Wiśniewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

18„za”,  0„przeciw”,  0„wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  stwierdził, że Rada Miejska podjęła 
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XII/75/2019
Ad. 8
Rozpatrzenie  projektu uchwały  w sprawie  zmian budżetu  Miasta  Łowicza  na 2019 rok  -
przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta.

(stanowi załącznik)

W dyskusji nad projektem uchwał wzięli udział:  Radny Michał Trzoska, Pan Grzegorz Pełka
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów, Pan Grzegorz Gawroński Prezes Zakładu Utrzymania
Miasta,  Burmistrz  Krzysztof  Jan  Kaliński,  Radny  Robert  Wójcik,  Radna  Zofia  Wielemborek,
Radny Krzysztof Olko, Zastępca Burmistrza Bogusław Bończak, Radny Jakub Wolski, Radna Zofia
Kroc,  Radny  Lech  Aniszewski,  Pani  Joanna  Mostowska  Dyrektor  Zakładu  Ekonomiczno–
Administracyjnego, Radny Dariusz Dzik oraz Radny Jacek Wiśniewski.

Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów  przedstawiła  Przewodnicząca  Komisji  Radna  Zofia
Wielemborek.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2019 rok.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
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9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”..

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”..

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”..

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu.

18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

15„za”,  0„przeciw”,  6„wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
większością głosów:

Uchwałę Nr XII/76/2019
Ad. 9

Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przekazania  środków  finansowych  Komendzie
Powiatowej policji w Łowiczu  – przedstawi Pani Edyta Fabijańska Naczelnik Wydziału Spraw
Obywatelskich.

(stanowi załącznik)

Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny
Tadeusz Żaczek.

Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów  przedstawiła  Przewodnicząca  Komisji  Radna  Zofia
Wielemborek.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przekazania  środków  finansowych  Komendzie
Powiatowej policji w Łowiczu.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
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3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”..

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”..

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”..

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20„za”,  1„przeciw”,  0„wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
większością głosów:

Uchwałę Nr XII/77/2019
Ad. 10

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/63/2019 Rady Miejskiej
w Łowiczu z dnia 28 marca 2019 roku w sprawie przyjęcia trybu powoływania członków oraz
sposobu organizacji  i  trybu działania  Miejskiej  rady Działalności  Pożytku Publicznego w 
Łowiczu  –  przedstawi  Pan  Michał  Zalewski  Kierownik  Biura  i  Kultury  Sportu  Turystyki
i Organizacji Pozarządowych. 

(stanowi załącznik)
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Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/63/2019 Rady Miejskiej w Łowi-
czu z dnia 28 marca 2019 roku w sprawie przyjęcia trybu powoływania członków oraz sposobu or-
ganizacji i trybu działania Miejskiej rady Działalności Pożytku Publicznego w  Łowiczu.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”..

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”..

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”..

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21„za”,  0„przeciw”,  0„wstrzymujących”
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Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  stwierdził, że Rada Miejska podjęła 
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XII/78/2019
Ad. 11

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci i określenia granic obwodów
publicznych  szkół  podstawowych  mających  siedzibę  na  obszarze  Gminy  Miasta  Łowicza
– przedstawiła Pani Małgorzata Nowak Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych. 

(stanowi załącznik)

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci i określenia granic obwodów publicz-
nych szkół podstawowych mających siedzibę na obszarze Gminy Miasta Łowicza.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”..

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”..

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”..

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
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16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21„za”,  0„przeciw”,  0„wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  stwierdził, że Rada Miejska podjęła 
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XII/79/2019
Ad. 12

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 im.
Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w roku szkolnym 2019/2020 z tygodniowego obowiązkowego
wymiaru godzin – przedstawiła Pani Małgorzata Nowak Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych. 

(stanowi załącznik)

W dyskusji nad projektem uchwał wzięli udział: Radny Robert Wójcik.

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 im.
Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w roku szkolnym 2019/2020 z tygodniowego obowiązkowego
wymiaru godzin.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
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8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”..

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”..

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”..

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21„za”,  0„przeciw”,  0„wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XII/80/2019
Ad. 13

Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  zwolnienia  Wicedyrektora  szkoły  Podstawowej
nr 1 im.  Tadeusza  Kościuszki  w  Łowiczu  w  roku  szkolnym  2019/2020  z  tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin  – przedstawiła  Pani  Małgorzata  Nowak Naczelnik  Wydziału
Spraw Społecznych. 

(stanowi załącznik)

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  Wicedyrektora  szkoły  Podstawowej
nr 1 im.  Tadeusza  Kościuszki  w  Łowiczu  w  roku  szkolnym  2019/2020  z  tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin.
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1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”..

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”..

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”..

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21„za”,  0„przeciw”,  0„wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  stwierdził, że Rada Miejska podjęła 
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XII/81/2019
Ad. 14

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 im.
Adama Mickiewicza w Łowiczu w roku szkolnym 2019/2020 z tygodniowego obowiązkowego
wymiaru godzin  – przedstawiła Pani Małgorzata Nowak Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych.

(stanowi załącznik)
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Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 im. Ada-
ma Mickiewicza w Łowiczu w roku szkolnym 2019/2020 z tygodniowego obowiązkowego wymia-
ru godzin.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”..

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”..

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”..

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.
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21„za”,  0„przeciw”,  0„wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XII/82/2019
Ad. 15

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 im.
Marii Konopnickiej w Łowiczu w roku szkolnym 2019/2020 z tygodniowego obowiązkowego
wymiaru godzin – przedstawiła Pani Małgorzata Nowak Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych.

(stanowi załącznik)

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 im.
Marii  Konopnickiej  w  Łowiczu  w roku  szkolnym  2019/2020  z  tygodniowego  obowiązkowego
wymiaru godzin.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”..

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”..

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”..

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

15



16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21„za”,  0„przeciw”,  0„wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XII/83/2019
Ad. 16

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 7 im.
Jana  Pawła  II  z  Oddziałami  Integracyjnymi  w  Łowiczu  w  roku  szkolnym  2019/2020
z tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  – przedstawiła  Pani  Małgorzata  Nowak
Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych.

(stanowi załącznik)

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie  zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 7 im.
Jana  Pawła  II  z  Oddziałami  Integracyjnymi  w  Łowiczu  w  roku  szkolnym  2019/2020
z tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
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10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”..

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”..

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”..

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21„za”,  0„przeciw”,  0„wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XII/84/2019
Ad. 17
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Przedszkola nr 2 w Łowiczu
od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych,
wychowawczych  i  opiekuńczych  –  przedstawiła  Pani  Joanna  Mostowska  Dyrektor  Zakładu
Ekonomiczno-Administracyjnego. 

(stanowi załącznik)

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Przedszkola nr 2 w Łowiczu od
obowiązku  realizacji  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dydaktycznych,
wychowawczych i opiekuńczych.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
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4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”..

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”..

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”..

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21„za”,  0„przeciw”,  0„wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XII/85/2019

Ad. 18

Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  nazwy  Przedszkola  nr  1  w  Łowiczu
ul. Ułańska  1  –  przedstawiła  Pani  Joanna  Mostowska  Dyrektor  Zakładu  Ekonomiczno-
Administracyjnego. 

(stanowi załącznik)
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Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  nazwy  Przedszkola  nr  1  w  Łowiczu
ul. Ułańska  1.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”..

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”..

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”..

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21„za”,  0„przeciw”,  0„wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:
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Uchwałę Nr XII/86/2019

Ad. 19

Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  nazwy  Przedszkola  nr  2  w  Łowiczu
ul. Starzyńskiego 5a  – przedstawiła  Pani  Joanna Mostowska Dyrektor  Zakładu Ekonomiczno-
Administracyjnego. 

(stanowi załącznik)

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  nazwy  Przedszkola  nr  2  w  Łowiczu
ul. Starzyńskiego 5a.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”..

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”..

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”..

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
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15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21„za”,  0„przeciw”,  0„wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XII/87/2019

Ad. 20

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Przedszkola nr 3 w Łowiczu ul. 3
Maja  4  –  przedstawiła  Pani  Joanna  Mostowska  Dyrektor  Zakładu  Ekonomiczno-
Administracyjnego. 

(stanowi załącznik)

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  nazwy  Przedszkola  nr  3  w  Łowiczu
ul. 3 Maja 4.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
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8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”..

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”..

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”..

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21„za”,  0„przeciw”,  0„wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XII/88/2019
Ad. 21

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Przedszkola nr 4 w Łowiczu ul.
Gen.  Władysława  Sikorskiego  2  –  przedstawiła  Pani  Joanna  Mostowska  Dyrektor  Zakładu
Ekonomiczno-Administracyjnego. 

(stanowi załącznik)

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Przedszkola nr 4 w Łowiczu ul. Gen.
Władysława Sikorskiego 2.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

22



2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”..

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”..

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”..

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21„za”,  0„przeciw”,  0„wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XII/89/2019
Ad. 22

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Przedszkola nr 5 w Łowiczu ul.
Józefa Chełmońskiego 4 – przedstawiła Pani Joanna Mostowska Dyrektor Zakładu Ekonomiczno-
Administracyjnego. 

(stanowi załącznik)
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Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Przedszkola nr 5 w Łowiczu ul. Józefa
Chełmońskiego 4.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”..

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”..

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”..

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21„za”,  0„przeciw”,  0„wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:
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Uchwałę Nr XII/90/2019
Ad. 23

Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  nazwy  Przedszkola  nr  7  w  Łowiczu
ul. Wiosenna  2  –  przedstawiła  Pani  Joanna  Mostowska  Dyrektor  Zakładu  Ekonomiczno-
Administracyjnego. 

(stanowi załącznik)

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  nazwy  Przedszkola  nr  7  w  Łowiczu
ul. Wiosenna 2.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”..

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”..

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
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20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21„za”,  0„przeciw”,  0„wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XII/92/2019
Ad. 24

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Przedszkola Integracyjnego nr 10
w Łowiczu  ul.  Księżacka  26  –  przedstawiła  Pani  Joanna  Mostowska  Dyrektor  Zakładu
Ekonomiczno-Administracyjnego. 

(stanowi załącznik)

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  nazwy  Przedszkola  Integracyjnego  nr  10
w Łowiczu ul. Księżacka 26.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”..

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”..

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
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13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21„za”,  0„przeciw”,  0„wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XII/94/2019
Ad. 25

Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Wspierania
Rodziny dla Miasta Łowicza na lata 2019-2021  – przedstawił Pan Marek Dziedziela Dyrektor
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

(stanowi załącznik)

W dyskusji nad projektem uchwał wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Burmistrz Krzysztof Jan
Kaliński, Radna Zofia Kroc, Radna Wiesława Gębura, Radny Jacek Wiśniewski oraz Radny Jakub
Wolski.

Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Leszek
Plichta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie projektu uchwały w sprawie  przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla
Miasta Łowicza na lata 2019-2021.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
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3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”..

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”..

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20„za”,  0„przeciw”,  1„wstrzymujący”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XII/96/2019

Radny Robert Wójcik  zgłosił wniosek aby przy opracowaniu Gminnego Programu Wspierania
Rodziny dla Miasta Łowicza  na lata 2022-2024 uwzględnić pojawiający się coraz częściej problem
braku opieki dorosłych dzieci nad swymi rodzicami.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie zgłoszonego wniosku przez Radnego Roberta Wójcika.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
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2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”..

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”..

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20„za”,  0„przeciw”,  0„wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  stwierdził, że Rada Miejska wniosek formalny 
przyjęła większością głosów.

Ad. 26

Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zaliczenia  drogi  do  kategorii  dróg  gminnych
Gminy  Miasto  Łowicz  –  przedstawił  Pan  Paweł  Gawroński  naczelnik  Wydziału  Spraw
Komunalnych.

(stanowi załącznik)

W dyskusji nad projektem uchwał głos zabrał: Radny Lech Aniszewski.
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Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny
Tadeusz Żaczek. 

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował 
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych Gminy 
Miasto Łowicz. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”..

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”..

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21„za”,  0„przeciw”,  0„wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:
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Uchwałę Nr XII/97/2019
Ad. 27

Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy
dzierżawy  po  umowie  zawartej  na  czas  oznaczony  do  3  lat  z  tą  samą  stroną,  której
przedmiotem jest ta sama nieruchomość znajdująca się w zasobach Gminy Miasta Łowicza –
przedstawiła Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami. 

(stanowi załącznik)

Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny
Tadeusz Żaczek. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy
dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat z tą samą stroną, której przedmiotem jest
ta sama nieruchomość znajdująca się w zasobach Gminy Miasta Łowicza.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”..

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”..

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
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19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21„za”,  0„przeciw”,  0„wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XII/98/2019
Ad. 28

Informację  Burmistrza  Miasta  o  działaniach  w okresie  między  Sesjami –  przedstawił  Pan
Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział: Radny Michał Trzoska, Radny Jakub Wolski, Pani Maria Więckowska
Sekretarz Miasta, Radny Robert Wójcik, Radna Zofia Kroc, Pan Grzegorz Pełka Naczelnik Wy-
działu Inwestycji i Remontów oraz Radna Zofia Wielemborek.

Rada Miejska przyjęła Informację o działaniach w okresie między Sesjami.

Ad. 29
Interpelacje, zapytania, sprawy różne.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że do Rady Miejskiej wpłynęło
pismo od Starosty Łowickiego skierowane do Burmistrza Miasta o wskazanie kandydata do Rady
Społecznej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Łowiczu w związku z upływającą 4 letnią kadencją. Do
tej  pory  przedstawicielem  miasta  był  Wiceprzewodniczący  Rady  Marek  Boroski.  Burmistrz
Krzysztof  Kaliński  zaproponował,  aby  w  kolejnej  kadencji  Wiceprzewodniczący  Rady  Marek
Boroski  również  pełnił  tą  funkcję.  Zwrócił  się  z  zapytaniem  do  Radnych,  czy  maja  inne
propozycje?

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że radni  nie  zgłosili  innych
propozycji.  Zapytał,  czy  Wiceprzewodniczący  Rady  Marek  Boroski  wyraża  zgodę  na
kandydowanie do Rady Społecznej Zespołu opieki Zdrowotnej w Łowiczu?

Wiceprzewodniczący Rady Marek Boroski wyraził zgodę. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  poddał  pod  głosowanie  zamknięcie  listy
kandydatów. 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  lista  kandydatów  do  Rady
Społecznej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Łowiczu została zamknięta. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie kandydatury Wiceprzewodniczącego Rady Marka Boroskiego. 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że kandydatem do Rady Społecznej
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Łowiczu został wybrany Wiceprzewodniczący Rady Marek Boroski.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Boroski podziękował radnym za wybór i okazanie zaufania.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że do Rady Miejskiej wpłynęło
pismo  od  Ministra  Rodziny,  Pracy  i  Polityki  Społecznej  w  sprawie  skargi,  które  zostało
przedstawione na  poprzedniej  Sesji  Rady Miejskiej  w Łowiczu.  Przedstawił  Radzie  propozycję
odpowiedzi, którą odczytał. Radni nie zgłosili uwag do zaproponowanej odpowiedzi. 

Sekretarz  Miasta  Pani  Maria  Więckowska  poinformowała,  że  Burmistrz  ma  obowiązek
sporządzenia  Raportu  o  Stanie  Gminy zgodnie  z  art.  28aa  ustawy o  samorządzie  gminnym,  w
terminie  do 31 maja 2019 r.  Raport  obejmuje m.  in.  podsumowanie  działalności  burmistrza  za
poprzedni rok, realizacja strategii i budżetu obywatelskiego. Rada gminy może określić w drodze
uchwały wymogi dotyczące raportu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zapytał radnych, czy, mają propozycje odnośnie
określenia zasad przeprowadzenia debaty. 

Radny  Jakub  Wolski  poinformował,  że  czas  przeznaczony  w  debacie  dla  mieszkańców  nie
powinien być ograniczany. 

Radny  Michał  Trzoska  poinformował,  że  czas  wypowiedzi  mieszkańców  nie  powinien  być
ograniczony. Rada uchwałą powinna zwiększyć uchwałą liczbę mieszkańców biorących udział w
debacie do 16 osób.

Radny Jacek Wiśniewski stwierdził, że jego zdaniem Rada powinna określić kryterium czasowe w
celu uporządkowania debaty.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Henryk Zasępa  poinformował,  że powinno się określić  czas
wypowiedzi mieszkańców od 5-10 min. ponieważ łatwiej będzie można panować nad debatą.

Radna  Zofia  Wielemborek  stwierdziła,  że  powinien  być  określony  przedział  czasowy
wypowiedzi, aby usprawnić przebieg debaty.

Radny Robert Wójcik stwierdził, że mieszkańcy powinni mieć swobodę wypowiedzi. Zapytał, czy
w momencie przedłużenia się sesji będzie można ją przerwać. 
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Radny Tadeusz Żaczek  stwierdził, że powinno się przerwać sesję w momencie kiedy będzie się
przedłużać. Zaproponował, aby mieszkańcy którzy wezmą udział w debacie mieli wyznaczone 15
min. oraz zwiększyć liczbę mieszkańców biorących udział w debacie z 15 na 16 osób.  

Radny Jakub Wolski  poinformował, że wszyscy którzy się zgłosili powinni być dopuszczeni do
debaty oraz nie powinni mieć ograniczonego czasu wystąpienia, a w momencie wydłużania się sesji
powinna zostać przerwana i kontynuowana w innym terminie.

Radna  Zofia  Kroc mieszkańcy  dość  rzadko  przychodzą  na  sesje  i  dlatego  nie  powinni  mieć
ograniczonego czasu chyba, że Przewodniczący Rady uzna że odbiegają od tematu. 

Radny  Michał  Trzoska  poinformował,  że  nie  powinno  być  ograniczenia  czasowego  dla
mieszkańców podczas debaty nad raportem.

Wiceburmistrz  Pan  Bogusław  Bończak  poinformował,  że  mieszkańcy  miasta  przychodzą  na
sesję.  Osoby,  które  przyjdą  na  debatę  nie  są  przypadkowe,  każdy  będzie  przygotowany  do
wystąpienia. 

Sekretarz Miasta Pani Maria Więckowska poinformowała radnych, że sesja musi zakończyć się
do dnia 30 czerwca ponieważ jest to sesja absolutoryjna.

Radny Dariusz Dzik  to będzie pierwsza debata i nie powinno być ograniczenia czasowego dla
wystąpień mieszkańców. 

Radny Paweł Pięta uważa, że każda osoba będzie przygotowana. W momencie kiedy mieszkańcy
będą powtarzać te same tematy dyskusja powinna zostać przerwana przez Przewodniczącego Rady. 

Radny  Lech  Aniszewski  zaproponował  przegłosowanie  nie  ograniczenie  czasu  wypowiedzi
mieszkańców podczas debaty.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  zaproponował  przegłosowanie,  aby  nie
ograniczać czasu wystąpienia mieszkańców podczas debaty nad Raportem o Stanie Miasta.

19 „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Henryk Zasępa  poinformował,  że Rada większością  głosów
zdecydowała że nie będzie ograniczenia czasowego dla mieszkańców podczas debaty nad Raportem
o Stanie Miasta.

Radny Jakub Wolski zapytał, czy przerwaną Sesję Rady można dokończyć następnego dnia?

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa sesja absolutoryjna musi zakończyć się do dnia 
30 czerwca 2019 r. 

Przewodniczący Radny Henryk Zasępa zarządził przerwę w obradach od godz. 19.00 do godz.
19.05.

Po przerwie. 
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  poinformował,  że  jeśli  osoba  która  zgłosiła  się  do
debaty jako 16 nie zrezygnuje zostanie przygotowana uchwała na sesję w dniu 25 czerwca 2019 r.
ze zmianą zwiększającą liczbę osób, które mogą wsiąść udział w debacie. 

Radny Tadeusz Żaczek w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl” złożył interpelację w sprawie
rozpoczęcia realizacji zadania z Budżetu Obywatelskiego na os. Bratkowice z roku 2017.

(stanowi załącznik)

Radny Michał Trzoska w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość i niezależni złożył 
interpelację w sprawie zamieszczenia na stronie BIP wykazu rejestru umów z osobami fizycznymi 
i prawnymi jednostek podległych urzędowi miasta.

(stanowi załącznik)

Radny Michał Trzoska złożył zapytanie w sprawie zamontowania stojaków dla rowerów na 
parkingu za Ratuszem.

(stanowi załącznik)

Radny Lech Aniszewski w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl” złożył interpelację w sprawie:
- współpracy z Komendą Powiatową Policji w Łowiczu odnośnie rozbudowy monitoringu 
miejskiego,
- zwrócenia się do zarządcy drogi nr 703 z prośbą o wykonanie prac konserwacyjnych 
i porządkowych na ul. Łęczyckiej.

(stanowi załącznik)

Radny Lech Aniszewski w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl” złożył zapytanie w sprawie:
- ustawienia ławek oraz wiaty autobusowej na ul. Łęczyckiej,
-  przyspieszenia  prac  budowy siłowni  plenerowych  w ramach  Budżetu  Obywatelskiego  na  rok
2019.

(stanowi załącznik)

Radny Dariusz Dzik oraz Radna Zofia Wielemborek złożyli interpelację w sprawie:
-  wykonania  oznakowania  poziomego  miejsc  parkingowych  na  parkingu  wzdłuż  bloków
w ul. Starzyńskiego,
- załatania dziur asfaltem przed garażami na ul. Starzyńskiego.

(stanowi załącznik)

Radna Wiesława Gębura złożyła zapytania w sprawie:
- kosztów miasta z tytułu wdrażania reformy oświaty,
- wzrostu stawki kosztów energii elektrycznej,
- czy samorząd będzie występować o zwrot środków poniesionych na oświatę wyższej wysokości
iż otrzymana subwencja.

(stanowi załącznik)

Radny Jacek Wiśniewski złożył zapytania w sprawie:
- budowy chodnika wzdłuż wału przeciwpowodziowego od ul. Mostowej,
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- poprawy bezpieczeństwa pieszych na przejściach dla pieszych w Łowiczu.
(stanowi załącznik)

Radna Zofia Kroc złożyła zapytania w sprawie:
- terminu wykonania projektu rewitalizacji Al. H. Sienkiewicza,
- czy kamera monitoringu na starym Rynku obejmuje ul. 11 Listopada.

(stanowi załącznik)

Radny Robert Wójcik w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl” złożył interpelacje w sprawie:
- wycięcia trawy obok stacji rowerowej na Dzielnicy Przedmieście,
- naprawy ul. Kaliskiej,
- wprowadzenia do aktualizacji strategii budowy obwodnicy południowej i uporządkowanie terenu
przed dworcem PKP Łowicz Przedmieście,
- dalszej budowy kanalizacji sanitarnej na ul. Czajki.

(stanowi załącznik)
Ad. 30

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa poinformował,  że  następna  Sesja  Rady
Miejskiej odbędzie się w dniu 25 czerwca 2019 roku (wtorek) o godzinie 10.00 z następującymi
tematami:

- Rozpatrzenie raportu o stanie Miasta Łowicza za 2018 rok.
- Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Łowicza wotum zaufania.
- Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdań finansowych za 2018 rok oraz przyjęcie sprawozdania z
wykonania budżetu Miasta Łowicza za 2018 rok.
- Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Łowicza.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  poinformował,  że  posiedzenia  komisji  w
czerwcu planowane są w dniach:

06.06.2019 r. godz. 13.00 Komisja Rewizyjna
17.06.2019 r. godz. 15.00 Komisja Społeczna oraz Komisja Mieszkaniowa i Socjalna
18.06.2019  r.  godz.  14.00  Komisja  Gospodarcza  i  Rozwoju  Miasta  oraz  Komisja  Budżetu  i
Finansów

Ad. 31

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa podziękował za dyskusję i udział w obradach.
Na tym zakończono obrady XII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

            Protokołowała:                                           Przewodniczący Rady:

            Marta Nowak     Henryk Zasępa
            Podinspektor
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